

MELBOURNE





奢華享受 - 皇冠墨爾本

A WORLD OF LUXURY

CROWN MELBOURNE

距離香港只需幾個小時的飛行時間，就能來到皇冠墨爾本這個全球數一數二的度假勝地。這裡設備齊全，不但有三座世界頂尖的得獎酒店，還有豪華的日間水療中心、優質零售商和最一流的餐飲服務，保證能滿足您所有需要。

A world apart, yet only a few hours away, Crown is one of the world's truly exceptional destinations. Home to three of the world's finest, multi award-winning hotels, a luxurious day spa, premium retailers and some of the best dining in the world, Crown Melbourne is designed to meet your every need.



踏上獨一無二的皇冠旅程 - 皇冠噴射客機

THE CROWN JOURNEY BEGINS HERE

CROWN JETS

乘搭皇冠度假貴賓專用噴射客機，把旅程氣氛推至高峰。您可以坐在嶄新的龐巴迪環球快線噴射客機上，享受極致奢華的私人飛行體驗，還有上機前已經開始感受的專業優秀機艙服務，未出發先興奮。

Take travel to new heights with Crown Resorts' VIP jets. Enjoy the luxury of private travel with our state-of-the-art Bombardier Global Express jets and experience exceptional service before you even leave the ground.





CRW.510.044.0167



奢華氣派 - 勞斯萊斯幻影轎車

THE SPIRIT
OF LUXURY
ROLLS-ROYCE PHANTOM

當您抵達機場時，皇冠墨爾本將有專人帶您坐上私人轎車，充分保障您的個人私隱。我們安排了勞斯萊斯幻影轎車接載您到皇冠酒店，為您打造極致舒適的環境。這趟獨一無二的旅程由您抵達機場的一刻就開始了。

Privacy and discretion are assured when you are met at the airport and escorted to your waiting car. Designed without compromise, our Phantom offers superior comfort for the journey to Crown. Your arrival is a unique experience in itself.

典雅格調 - 皇冠大廈

SOPHISTICATED
ELEGANCE
CROWN TOWERS

享受專屬您的靜謐時刻。位於雅拉河畔的墨爾本皇冠渡假酒店被譽為國際一流的酒店，為您帶來極盡奢華的體驗。酒店瑰麗堂皇的裝潢，再加上優質的服務，營造了氣勢磅礴、無與倫比的環境氣氛。皇冠大廈的員工將會誠摯歡迎您蒞臨，協助您滿足一切所需。

Enter a world of peace and privacy. Renowned as one of the finest hotels in the world, Crown Towers Melbourne is the ultimate in luxury located on the bank of the Yarra River. The opulent surrounds create an atmosphere of unmatched grandeur complemented by exemplary service. Crown staff will be ready to welcome you and assist with your every requirement.





嶄新設施 - 泳池、健身室及網球場

STATE-OF-THE-ART FACILITIES

POOL, GYM & TENNIS COURTS

我們提供奢華的酒店設施，包括一個25米室內暖水泳池、兩個天台網球場和一個設備嶄新的健身室，務求為您帶來畢生難忘的旅程。賓客可自由享用澳洲數一數二的大型豪華室內泳池，然後到天台花園的 Rebound-ace 硬地網球場動動手腳，更可到跨越多層的健身室使用齊全的運動設備。

With a 25m heated indoor pool, two rooftop tennis courts and state-of-the-art gym, our luxury hotel facilities will make your stay in Melbourne unforgettable. Guests can enjoy one of Australia's largest and most luxurious indoor swimming pools before hitting the two rebound-ace tennis courts on the rooftop garden. Crown Towers also boasts a fully equipped split level gymnasium.



Tennis Courts | 網球場



Crown Towers Pool | 皇冠大廈泳池

居高臨下的一片樂土 - 豪華別墅
A HAVEN
IN THE SKY
VILLAS

皇冠大廈最頂層的豪華別墅屹立於墨爾本南岸，
為您提供出色卓越的服務和住宿體驗。縱情享
受一趟極盡奢華的旅程吧！

Rising above the city's vibrant Southbank
precinct, our exclusive Villas on the highest floors
of Crown Towers offer unsurpassed service and
accommodation. Experience a world of pure luxury
and ultimate indulgence.





CRW.510.044.0173





Crown Towers Crystal Villa | 皇冠大廈水晶別墅



Crown Towers Chairman's Villa | 皇冠大廈總裁別墅



Crown Spa Female Relaxation Room | 皇冠水療女士休閒室



Crown Spa Indulgence Suite | 皇冠水療中心縱情套房

放鬆身心，養足精神享受旅程 - 皇冠水療中心
INDULGE, RELAX &
REVITALISE YOUR SPIRIT
CROWN SPA

您可以在遠離繁囂的隱世淨土裡尊享個人服務。皇冠水療中心為您帶來全澳洲最出色的私人護理服務。皇冠水療中心由您踏入門口的一刻起安撫您的身心，洗滌您的心靈。

Privileged access to a hidden sanctuary is yours. Crown Spa, undeniably Australia's finest, offers the ultimate in private pampering. From the moment you enter, the tranquillity soothes mind, body and soul.



Crown Spa Deluxe Suite | 皇冠水療男士土耳其浴



Crown Spa Reception | 皇冠水療中心接待處



Crown Spa Male Hammam | 皇冠水疗男士土耳其浴



Crown Spa Aqua Retreat | 皇冠水疗中心水疗度假

CRW.510.044.0178



Crystal Club | 水晶俱樂部

旅程的每分每秒都是享受 - 水晶俱樂部

WHERE EVERY MOMENT
IS AN OCCASION
CRYSTAL CLUB

在這片金碧輝煌的天地裡沉醉在專屬您的奢華享受之中。從您踏進水晶俱樂部的一刻起，我們就會為您帶來一連串無微不至的優質服務。這個私人休息室採用了開放的設計，燈光明亮，突顯了水間俱樂部的特色，當中包括經過悉心挑選的藝術品和精美的水晶製品。

Indulge in the decadent luxury of this shimmering, private haven. From the moment you enter Crystal Club, you're welcomed into a world of superior service and attention to detail. The private lounge which offers an open design and light-filled ambiance highlights the Club's unique features including carefully selected artworks and exquisite crystalware that reflect its name.

當代奢華享受 - 皇冠大都會酒店

CONTEMPORARY

LUXURY

CROWN METROPOL

這個私人度假場所主打時尚雅緻的當代風格，糅合了前衛的建築設計、一望無際的景觀和充滿格調的餐廳，既具都市時尚魅力，又不落俗套。放縱自己，盡情享受世界級奢華服務。

Urban city chic meets cool sophistication in a private retreat that focuses on bold architecture, sweeping views and sophisticated dining all in a sleek contemporary style. Spoil yourself with the ultimate in cosmopolitan luxury.



Crown Metropol Hotel Lobby | 皇冠大都會酒店大堂



Crown Metropol The Apartment | 皇冠大都會公寓

CRW.510.044.0180



Crown Metropol Infinity Pool | 皇冠大都會酒店無邊際泳池



國際頂級美食 - 南岸美食餐廳

WORLD'S
FINEST
SOUTHBANK RESTAURANTS

皇冠墨爾本有超過十家高級尊尚食府，包括 Silks、Koko、赫斯頓·布魯門索餐廳 (Dinner by Heston Blumenthal)、Rockpool以及國際知名的 Nobu，肯定為您帶來高級餐飲享受。我們的餐廳不但為您呈上最頂級的美味佳餚，還營造了獨特的用餐環境。

Fine dining is assured at Crown with over ten premium restaurants including Silks, Koko, Dinner by Heston Blumenthal, Rockpool and the internationally renowned Nobu. Our restaurants offer the very best in cuisine and unique settings in which to enjoy them.



Conservatory | 温室餐廳



Rosetta | 羅塞塔餐廳



Bistro Guillaume | 紀堯姆法式餐館



Bulgari Boutique | Bulgari零售店

名師設計生活品牌 - 高級零售品牌

DESIGNER
LIFESTYLE
HIGH-END RETAIL

墨爾本以本地及國際設計師時裝品牌聞名，是個不折不扣的購物之都。裝潢典雅的皇冠墨爾本開設了各種高級時裝珠寶店，包括Louis Vuitton、Bulgari、Prada、Burberry、Paspaley及Rolex，為您帶來冠絕南半球的精彩購物體驗。

Renowned for its local and international designer boutiques, Melbourne is a city for shopping. With its elegant surrounds, Crown delivers a shopping experience unparalleled in the Southern Hemisphere with luxury fashion houses and jewellery boutiques including Louis Vuitton, Bulgari, Prada, Burberry, Paspaley and Rolex.

澳洲最佳的娛樂場所 - 首都高爾夫球場

AUSTRALIA'S FINEST
& MOST EXCLUSIVE
CAPITAL GOLF COURSE

首都高爾夫俱樂部由高爾夫球名將 Peter Thomson 所設計，佔據200英畝的緩坡地形，只供皇冠賓客使用，更是世界級球手訪澳時首選的訓練場地。除了乾淨整齊的綠色草地外，The Clubhouse俱樂部還設有別具建築特色的會所，周圍的宜人景色一覽無遺。

With 200 acres of rolling terrain designed by legend Peter Thomson, Capital Golf Club offers exclusive access to Crown guests and is the choice of champions whenever they visit Australia. The immaculate greens are complemented by The Clubhouse, an outstanding architectural signature with commanding views of the surrounding landscape.





Crown Melbourne Limited ABN 46 006 973 262
8 Whiteman Street Southbank 3006 Australia
Telephone: (613) 9292 4090 Facsimile: (613) 9292 6600
crownmelbourne.com.au | vipservices@crownmelbourne.com.au

